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سخنگوی سازمان حج و زیارت خبر داد
ثبت نام ۷۴ هزار نفر برای حج

 سخنگوی سازمان حج و زیارت از ثبت نام 
۷۴ هزار و ۵۰۰ نفر برای اعزام به حج تمتع در 
س��ال جاری خبر داد. وحید اسکندری به مهر 
گفت: براساس فراخوانی که در بهمن ماه سال 
گذشته انجام ش��د تاکنون بیش از ۷۴ هزار و 
۵۰۰ مش��تاق زیارت خانه خدا در سامانه حج 
اطلاع��ات خود را تکمیل کرده  ان��د. وی افزود: 
ای��ن اف��راد در 2 مرحل��ه هزینه  ه��ای خود را 
واریز می کنند ک��ه در مرحله اول ۱۰ میلیون 
تومان پرداخت کرده  ان��د و مابقی آن را نیز در 
اردیبهش��ت ماه واریز می کنند که زمان قطعی 
آن اعلام خواهد شد. سرپرست روابط عمومی 
س��ازمان حج و زیارت درباره افزایش ظرفیت 
اعزام زائران حج تمتع، اظهار داش��ت: هنوز به 
طور قطعی مشخص نیست ظرفیت اعزام زائران 
به حج سال ۹۷ افزایش پیدا می کند یا خیر و 
فعلا تعداد اعزام ها همانند پارس��ال ۸2 هزار و 

۵۰۰ نفر است.

سخنگوی طرح نوروزی سازمان تعزیرات 
خبر داد

احضار مدیرعامل فروشگاه های »رفاه«
س��خنگوی طرح نوروزی سازمان تعزیرات 
حکومتی دلایل احضار مدیرعامل فروشگاه های 
»رفاه« را تش��ریح ک��رد. به گزارش تس��نیم، 
سیدیاس��ر رایگانی، س��خنگوی طرح نوروزی 
تعزی��رات درب��اره عل��ت احض��ار مدیرعامل 
فروشگاه های رفاه اظهار کرد: ما دوست نداشتیم 
درباره این پرونده، نام فروش��گاه را اعلام کنیم 
اما خودشان از طریق یکی از سایت های خبری 
اعلام کردند. برخلاف آنچه گفته شده، پرونده 
این فروش��گاه هنوز مختومه نشده و رسیدگی 
ادام��ه دارد. تخلف این فروش��گاه که منجر به 
احضار مدیرعامل آن ش��ده، طب��ق اظهارنظر 
کارشناسی اولیه، عرضه فندق، آجیل و خشکبار 
غیرقابل اس��تفاده انس��انی بوده است. نماینده 
حقوقی فروشگاه رفاه در تعزیرات حضور یافته و 

درخواست استمهال ۱۰ روزه کرده است.

وزیر آموزش وپرورش اعلام کرد
کاهش معاونت های 

آموزش وپرورش
 وزیر آموزش وپ��رورش با بیان اینکه تعداد 
معاونت های این وزارتخانه به ۵ معاونت کاهش 
پیدا می کن��د، گفت: تا 2 هفته دیگر نس��خه 
آخر این تغییرات نهایی ش��ده و آماده ارس��ال 
به س��ازمان امور اداری و استخدامی می شود. 
س��یدمحمد بطحایی در پاسخ به این پرسش 
ک��ه »تغییرات در س��اختار و معاونت های این 
وزارتخانه به چه ش��کلی صورت می گیرد؟« به 
فارس گفت: تغییرات در س��اختار، در راستای 
تکلیفی است که سازمان امور اداری و استخدامی 
برای همه دستگاه ها از جمله آموزش وپرورش 
داشته اس��ت. وی ادامه داد: تعداد معاونت های 
آموزش وپرورش به ۵ معاونت کاهش پیدا کرده 
و ب��ه تبع آن، تع��داد اداره کل هایی که در ذیل 
معاونت ها قرار دارند، کاهش پیدا می کند. وزیر 
آموزش وپرورش خاطرنش��ان کرد: در حقیقت 
در حال کار کردن روی نس��خه آخر این تغییر 
س��اختار هستیم و ان ش��اء الله تا 2 هفته دیگر 
نهایی شده و آماده ارسال به سازمان امور اداری 
و استخدامی می شود. بطحایی درباره اینکه چه 
معاونت هایی حذف یا ادغام می ش��وند، گفت 

هنوز معلوم نیست.

معاون فرهنگی آموزش وپرورش عنوان کرد
اعزام 1۴ هزار دانش آموز 

به راهیان نور
 معاون پرورشی و فرهنگی آموزش وپرورش 
شهرس��تان های اس��تان تهران گفت: ۱۴ هزار 
دانش آموز از ابتدای س��ال تحصیلی جاری به 
اردوهای راهیان نور اعزام شده اند. سید مجتبی 
هاشمی درباره »اعزام دانش آموزان به اردوهای 
راهیان نور«، اظهار داشت: ۱۴ هزار دانش آموز از 
ابتدای سال تحصیلی جاری به اردوهای راهیان 
نور اعزام ش��ده اند. وی درب��اره »تعداد مربیان 
پرورش��ی فعال در مدارس«، بیان داشت: یک 
هزار و ۹۰۱ معاون پرورش��ی و قریب به ۴۰۰ 
مربی پرورشی در سطح مدارس شهرستان های 
استان تهران فعالیت می کنند. معاون پرورشی و 
فرهنگی آموزش وپرورش شهرستان های استان 
تهران افزود: طرح جامعی برای توانمند س��ازی 
ح��وزه پرورش��ی، اع��م از معاونان پرورش��ی، 
مربیان، مش��اوران، مدیران کانون های تربیتی، 
دارالقرآن ه��ا و هس��ته های مش��اوره در نظر 
گرفته ایم که براس��اس رویکرد آموزش��ی، این 

برنامه را در طول سال برگزار می کنیم.

شورای شهر تهران تصویب کرد
بلیت هزار تومانی 

متروی تهران – کرج

اعضای ش��ورای ش��هر تهران قیمت هزار  
تومان را برای بلیت متروی تهران – کرج تعیین 
کردند. به گزارش ایس��نا، اعضای شورای شهر 
تهران در دستور جلسه دوم موضوع رسیدگی 
به اعتراض فرماندار درباره قیمت بلیت ۱۵۰۰ 
تومانی متروی حومه تهران را روی میز بررسی 
قرار دادند. اعضای ش��ورای ش��هر در روزهای 
پایانی سال گذشته تصویب کردند قیمت بلیت 
متروی حومه ۱۵۰۰ تومان شود که با اعتراض 
فرمانداری بار دیگر این موضوع برای بررسی به 
ش��ورای شهر برگشت داده شد که در نهایت با 
رأی اکثری��ت آرا قیمت بلیت متروی تهران – 
کرج نیز مانند بلیت متروی درون شهری هزار 

تومان تعیین شد.

معاون مقابله با عرضه و امور بین الملل ستاد  ■
مب��ارزه با مواد مخدر از کش��ف 22 تن و   ۵2۵ 
کیلوگرم انواع مواد مخدر و روانگردان در نیمه 
نخست فروردین ماه در کشور خبر داد. اسدالله 
هادي  نژاد گفت: طی نیمه نخست فروردین ماه 
س��ال جاری در مجموع مق��دار 22 تن و ۵2۵ 
کیلوگرم مواد مخدر و روانگردان در سطح کشور 
کشف ش��ده که نس��بت به مدت مشابه سال 
گذشته که این رقم ۱6 تن و ۱6۱ کیلوگرم بود 

حدود ۴۰ درصد افزایش دارد.
علیرضا اس��فراینی نژاد، مع��اون حمل ونقل  ■

و ترافیک ش��هرداری منطق��ه 3 تهران گفت:  
درتغییر اصلاح هندسی میدان جوانان از حالت 
گردش��ی دور میدان به ص��ورت لوزی و ایجاد 
فضای پارک اتومبیل اطراف میدان به مساحت 

تقریبی ۴۰۰ مترمربع انجام شد.
امیر رش��یدی، مع��اون خدمات ش��هری و  ■

محیط زیست ش��هرداری منطقه ۱۰ تهران با 
اشاره به لزوم اقدامات اجرایی در راستای کاهش 
تولید زباله و نهادینه س��ازی فرهنگ تفکیک 
پس��ماند، از افزایش اقدامات کیفی همزمان با 
س��ال جدید در راس��تای جلب مشارکت های 

مردمی خبر داد.
طی مراسمی با حضور اعضای شورای شهر،  ■

نماینده کشور هلند در ایران، مدیران شهری 
و ش��هروندان از اقدام ارزن��ده هومن اردبیلی، 
ایجاد کنن��ده پی��اده راه »لاله ب��رای مادران« 
تجلیل شد. پیاده راه لاله برای مادران به عنوان 
یک عرصه گردش��گری خاص در شهر تهران 
امسال پذیرای 2۰۰هزار نفر از بازدیدکنندگان 

بود. 
حجت الاس��لام س��یدمحمدعلی شهیدی   ■

نماین��ده ولی فقی��ه، مع��اون رئیس جمهور و 
رئیس بنیاد ش��هید و ام��ور ایثارگران با صدور 
پیامی درگذشت مرحومه »حاجیه خانم طاهره 
صنیعی نژاد« مادر ش��هیدان معظم »محسن، 
عبدالامیر و محمدرضا جراح زاده« را تس��لیت 

گفت.
ج��لال جلال ش��کوهی، رئی��س انجم��ن  ■

نق��ش  ب��ه  اش��اره  ب��ا  ای��ران  رادیول��وژی 
رادیولوژیست ها در تشخیص بموقع بیماری ها، 
گف��ت: بیماری ه��ای عضلان��ی و مفصل��ی از 
جمل��ه بیماری  هایی بوده که بخوبی توس��ط 
رادیولوژیس��ت ها تشخیص داده می شود و این 
بیماری نه تنها فرد را دچار مشکل می کند بلکه 
محیط کار و خانواده نیز درگیر بیماری فرد شده 

و کارآیی فرد کاهش می یابد.
س��ازمان  ■ رئی��س  مونس��ان،  علی اصغ��ر 

میراث فرهنگی، صنایع دس��تی و گردشگری 
گف��ت: »در کل رق��م ۷۴میلی��ون نفرش��ب 
اقام��ت در ای��ام نوروز ۹۷ در کش��ور به  ثبت 
رسیده اس��ت، همچنین ۱32میلیون بازدید 
از جاذبه های گردش��گری، فرهنگی، تاریخی، 
موزه ها و سایت های تاریخی در این ایام صورت 
گرفته اس��ت که این موضوع نش��ان می دهد 
بازدید از جاذبه های تاریخی و گردش��گری در 
س��بد خانوار قرار گرفته است؛ به طور متوسط 
ه��ر گردش��گر از ۷ مرکز گردش��گری، موزه، 
س��ایت های تاریخی و بناهای تاریخی بازدید 

کرده است.«
همای��ش معاون��ان بهداش��ت، درم��ان و  ■

توانبخشی با حضور مسؤولان ستادی و معاونان 
بهداشت، درمان و توانبخش��ی هلال احمر در 
سراسر کشور، 2۱ و 22 فروردین ماه در مجتمع 

دارویی - درمانی هلال برگزار می شود.
سیدپرویز فتاح، رئیس کمیته امداد با تاکید  ■

بر جدا بودن فعالیت صندوق قرض الحسنه امداد 
ولای��ت با فعالیت بانک ها، گفت: ما به  عمد به 
آن سمتی که بانک ها حرکت می کنند نخواهیم 
رفت و رس��انه ها کنترل کنند ک��ه اگر خدای 
ناکرده این صندوق پایش را کج گذاشت به آن 

رسیدگی کنیم.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: نجفی با بیماری در بهش��ت 
می ماند! روز گذش��ته در جلس��ه بررس��ی 
استعفای محمدعلی نجفی، شهردار تهران، 
اعضای ش��ورای ش��هر در اقدامی عجیب با 
وج��ود اصرار ها و تاکید  های چند باره نجفی 
ب��ر بیماری اش، ب��ا ۱6 رای مخالف و ۴ رای 
موافق، مخالفت خود را با این اس��تعفا اعلام 

کردند.
نجفی که پیش از این دلیل استعفایش را 
بیماری جدید عنوان کرده بود          ، روز گذشته 
نی��ز در اظهاراتی در صحن ش��ورا دوباره به 
مس��اعد نبودن اوضاع و احوالش برای اداره 
شهر  اشاره کرد و ادامه مدیریتش با چنین 
شرایطی را خیانت در امانت دانست و با بیان 
طولانی بودن دوره درمان و استراحتش، به 
نبود شرایط مدیریت شهر تاکید کرد. جالب 
اینجاس��ت که با این اوصاف اعضای شورای 

شهر که از قضا در جریان تمام موضوعات و عملکرد 
آقای شهردار و همچنین مشکلات کلانشهر تهران 
هس��تند و از شرایط جس��مانی نجفی آگاهند، بر 
ماندن وی پافش��اری کردن��د و بیماریش را دلیل 
موجهی بر استعفا ندانستند! مخالفتی که با هیچ 
منطق مدیریتی همخوانی ندارد. با این اوصاف این 
روزها این پرس��ش مهم برای کارشناس��ان حوزه 
شهری، اعضای سابق ش��ورای شهر و بسیاری از 
شهروندان ایجاد می ش��ود که چرا با وجود اعلام 
نجف��ی مبنی بر بیمار بودنش و نداش��تن توانایی 
جس��مانی برای مدیریت ش��هر، اعضای شورا بر 
ماندن وی تاکید کردند؟ و پرس��ش مهم تر اینکه، 
وضعیت پایتخت با وجود شرایط بلاتکلیفی به چه 
سمت و سویی خواهد رفت؟ گفتنی  است شهردار 
کنون��ی تهران در زم��ان مدیریتش در س��ازمان 
میراث فرهنگی و گردشگری هم به دلیل بیماری 

از سمتش استعفا کرده بود.
اصرار نجفی بر رفتن از شهرداری ■

در همین باره شهردار تهران با اصرار و پافشاری 
بر رفتن خود از ش��هرداری گفته اس��ت: »با توجه 
به بیماری جدیدی ک��ه دارم از اعضا می خواهم با 
اس��تعفای بنده موافقت کنند ضمن اینکه از اول 
اردیبهشت ماه بنده باید بستری شوم.« محمدعلی 
نجفی در پنجاه وچهارمین جلس��ه ش��ورای شهر 
تهران  گفت: آنچه منجر به طرح موضوع اس��تعفا 
شد خارج از اراده من و تقدیر الهی است و موضوع 
بیماری بنده بوده که براساس نظرات پزشکان بنده 
مبتلا به یک بیماری شده ام که هم درمانش سخت 
ب��وده و هم مرحله بعد از درمان طولانی اس��ت و 

بر همین اساس بنده استعفای 
خود را مطرح کردم. وی افزود: 
این بیماری، بیماری جدیدی 
اس��ت و حدود یک ماه و نیم 
پی��ش از آن مطلع ش��ده ام. 
ش��هردار تهران گفت: با توجه 
به بیم��اری و درمان آن بنده 
تصمی��م به اس��تعفا گرفتم و 
با توجه به اقتضای جس��می، 
تصمیم گرفتم مسؤولیت را به 

ب��رادر یا خواهر دیگری دهم و به طور قطع من نیز 
کنار وی خواهم بود. نجفی خاطرنشان کرد: بنده با 
توجه به بیماری ای که دارم و به  خاطر آن حضورم 
در ش��هرداری خیانت اس��ت، از اعضای ش��ورای 
ش��هر تهران تقاضا دارم این موضوع را به سیاست 
ارتباط ندهند و اصلی ترین دلیل، بیماری من است 
و معالج��ه در 3 ماه آینده ب��ا توجه به زمان بردن 
آن می طلبد که بنده اس��تعفا کنم. شهردار تهران 
گف��ت: بین معاون��ان و مدیران ش��هرداری تهران 
افرادی هس��تند که می توانند بهتر از من عهده دار 
این مس��ؤولیت ش��وند اما نباید هزینه اضافی به 
ش��ورای ش��هر وارد کنند و اگر این وضعیت ادامه 
پی��دا کند در وهله اول لطمه به ش��هر و مدیریت 
ش��هری خواهد خورد. نجفی اف��زود: حضور بنده 
ب��ا توجه به بیماری ام به ش��ورا لطمه خواهد زد و 
این در حالی اس��ت که ش��ورا توانایی انتخاب فرد 
جدید را برای حضور در جایگاه شهردار تهران دارد. 
ش��هردار تهران تصریح کرد: ب��ا ادامه حضور بنده 
با توجه به ش��رایط بیماری ام عملکرد ضعیفی در 

شهرداری خواهیم دید و بنده 
با توج��ه به احترام��ی که به 
تک تک اعض��ا دارم اما در این 
باره خ��اص خواهش می کنم 
شرایطی فراهم نشود که بنده 
را در معذوریت قرار دهد و به 
ه��ر حال فک��ر می کنم به هر 
طریق��ی که هس��ت در چند 
روز آینده یک حرف از ش��ورا 

و شهرداری خارج شود. 
چرا بیماری را انکار می کنند؟ ■

در همین باره، مهدی چمران، رئیس س��ابق 
ش��ورای ش��هر در واکنش ب��ه ای��ن موضوع در 
اظهاراتی گفته است: چگونه برخی از هر مشکلی 
می توانن��د یا می خواهند به نف��ع خود و مقاصد 
سیاسی ش��ان بهره ب��رداری کنن��د در حالی که 
استعفای آقای نجفی به زعم و تأکید خودش تنها 
به دلیل بیماری اس��ت. چگونه می توان بیماری 
و نداش��تن سلامت جس��می را که به قول آقای 
نجفی 3 پزش��ک از وی کار نکردن و کناره گیری 
از کار را خواس��ته اند، به موضوعی نسبت داد که 
به هیچ وجه با اس��تعفای شهردار تهران ارتباطی 
 ن��دارد! چ��را ش��ورای ش��هر بیم��اری نجفی را 

انکار می کند؟
وی با طرح این پرسش که آیا استعفای آقای 
نجفی از س��ازمان می��راث فرهنگی هم تحمیل 
نظام بود؟ در پاس��خ به این ش��بهه افکنی گفت: 
چندی��ن بار بیم��اری وی عنوان ش��د به نحوی 
ک��ه برخی رفتن نجفی را از ش��هرداری تا پایان 

س��ال به کرات تکرار کردند. اینکه افرادی 
فش��ار درون گروهی برای ماندن وی دارند 
یا از جناح خودش��ان مایل به ماندن آقای 
نجفی در ش��هرداری نیستند، موضوعات و 
فش��ارهای درون گروهی خودشان است که 
به بیرون هیچ ارتباطی ندارد، بنابراین نباید 
مشکل جسمی به گردن نظام انداخته شود. 
شورای شهر به جای شفاف سازی، فرافکنی 
می کند؛ آیا استعفای آقای نجفی از سازمان 
میراث فرهنگی هم بر اثر فشار حاکمیت و 
نظام بود یا آنجا هم بیماری ایشان موضوع 
اصلی ب��ود؟ وی با تأکید بر اینکه نمی توان 
ش��هر را در بلاتکلیفی نگاه داش��ت، اظهار 
داش��ت: تهران بیش از 6 ماه است از فقدان 
ثب��ات مدیریت��ی و مدیری��ت مطلوب رنج 
می ب��رد؛ بیش از 6 ماه از بی تحرکی ش��هر 
گذشته، بنابراین نمی توان شهر را در تعارف 
ماندن یا رفتن آقای نجفی نگاه داشت. نمی توان 
ش��هر را با فضاس��ازی های سیاس��ی اداره کرد. 
هرچند نمایندگان ش��ورای ش��هر ادعا می کنند 
تصمیم گیری های شان به صورت علنی است اما 
نشان داده اند به قول خودشان همفکری می کنند 

تا برگزاری جلسه علنی!
دلیل پافشاری، سیاسی است ■

از س��وی دیگر داوود محمدی، نماینده مردم 
تهران در مجلس یکی از دلایل پافشاری شورای 
ش��هر ب��ر ماندن نجف��ی را موضوعات سیاس��ی 
دانس��ت و گف��ت: تفاهم میان ش��ورای ش��هر و 
شهردار برای اس��تعفا باید هرچه سریع      تر ایجاد 
ش��ده و 2 طرف برای این استعفا متقاعد شوند. 
وی درباره مخالفت ش��ورای ش��هر با اس��تعفای 
شهردار پایتخت، گفت: شورای شهر مدعی است 
به دلایل متقن برای پذیرش اس��تعفای شهردار 
دس��ت نیافته اس��ت. نماینده مردم تهران، ری، 
شمیرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس یکی 
از دلایل پافش��اری شورای شهر بر ماندن نجفی 
را موضوع سیاس��ی دانس��ت و گفت: شهردار از 
گذشته با بیماری قلبی دست وپنجه نرم می کرد، 
هر چند مش��کلات قلبی وی برطرف ش��د اما به 
نظر می رسد درگیر بیماری جدیدی شده است، 
البته یکی از دلایل این اس��تعفا موضوع سیاسی 
مطرح می ش��ود. نماینده م��ردم در مجلس دهم 
با بیان اینکه شورای شهر باید موضوع استعفای 
نجفی را با دقت بررسی کند، تصریح کرد: شورای 
ش��هر باید در این رابطه به وظیف��ه قانونی خود 

عمل کند و جوابگو باشد.

به رغم اصرار نجفی بر کناره گیری از شهرداری تهران به دلیل بیماری، اعضای شورای شهر در تصمیمی عجیب با این استعفا مخالفت کردند

مریض تر! 
آوای شهر

ش�ورای  س�ابق  رئی�س  چم�ران، 
ش�هر تهران: اینکه افرادی فش�ار 
درون گروه�ی برای ماندن وی دارند 
یا از جناح خودش�ان مایل به ماندن 
آقای نجفی در ش�هرداری نیستند، 
موضوعات و فشارهای درون گروهی 
خودش�ان اس�ت که به بیرون هیچ 

ارتباطی ندارد
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معاون آموزشی وزیر علوم اعلام کرد

ممنوع شدن پذیرش دکترا در رشته های جدید
رئیس کمیسیون عمران مجلس  مطرح کرد

خلبان، مقصر سانحه هواپیمایی آسمان
گروه اجتماعی: معاون آموزش��ی 
وزیر علوم درباره ممنوعیت ایجاد 
رشته محل های جدید در مقطع دکترای تخصصی 
برای تمام زیر نظام  ه��ای آموزش عالی توضیح داد. 
مجتبی شریعتی نیاسر درباره مصوبه شورای گسترش 

آموزش عالی به مهر گفت: به 
منظور کنترل کمی و نظارت 
ش��ورای  دکت��را،  دوره  ه��ای 
گس��ترش آموزش عالی مقرر 
ک��رد، ایجاد رش��ته محل  های 
جدی��د در مقط��ع دکت��رای 

تخصصی ب��رای تمام زیر نظام  ه��ای آموزش عالی، 
اعم از دولتی و غیر دولتی برای سال ۹۸-۹۷ ممنوع 
شود. وی افزود: دانشگاه های سطح یک و 2 می توانند 
با حفظ تعداد رشته محل  های دایر و ظرفیت پذیرش 
دانشجو در سال  های ۹۷-۹6 نسبت به جا به جایی 
رشته ها و جایگزینی رشته  های جدید با رشته  های 

قدیم��ی با رعایت ضواب��ط و مقررات اق��دام کنند. 
معاون آموزشی وزیر علوم درباره این مصوبه شورای 
گس��ترش آموزش عالی توضی��ح داد: ما در جامعه 
آموزش عالی در تمام محافلی که صحبت می کنیم، 
هم��ه به م��ا انتق��اد می کنند که وضعی��ت جامعه 
دانش��گاهی در بخ��ش دکترا 
بسیار بی رویه رشد کرده است. 
در حال حاضر، نزدیک به ۱۰۰ 
هزار دانشجوی دکترا داریم که 
بی��ش از نیاز بازار اس��ت. وی 
ادام��ه  داد: عم��لا ما یک هرز 
رفت سرمایه را بویژه در بخش دانشگاه  های بزرگ مان 
داریم که این باید مهار شود. شریعتی نیاسر افزود: به 
همین دلیل بود که ما با تصویب ش��ورای گسترش 
آموزش عالی این محدودیت را از امسال قائل شدیم 
و همه دانشگاه ها، اعم از دولتی و غیردولتی موظف 

هستند به آن عمل کنند.

گروه اجتماعی:  رئیس کمیسیون 
عمران مجلس آخرین جزئیات از 
دلیل س��قوط پرواز تهران- یاسوج را تشریح کرد. 
محمدرضا رضایی کوچی، رئیس کمیسیون عمران 
با اشاره به آخرین اطلاعات پرواز تهران - یاسوج 

که سال گذشته دچار سانحه 
باش��گاه خبرنگاران  به  شد، 
گفت: م��ا در حال بررس��ی 
زمینه ها و عواملی هستیم که 
باعث اش��تباه خلبان در این 
پرواز ش��ده است. وی با بیان 

اینکه براساس اطلاعات جعبه سیاه، خلبان در این 
سانحه مقصر بوده است، افزود: ما در حال بررسی 
هستیم برای اینکه روشن شود خلبان دچار اشتباه 
ش��ده یا وی روند عادی و مراحل گوناگون را طی 
کرده، خلبان به لحاظ جس��می و روحی آمادگی 
داش��ته یا خیر یا اینکه هواپیما آماده پرواز برای 

ش��رایط بحرانی بوده است؟ رضایی کوچی با بیان 
اینک��ه بنده اطلاع��ات جعبه س��یاه را مطالعه و 
مکالمات آن را گوش ک��رده ام، افزود: در لحظات 
آخ��ر کمک خلبان به خلبان می گوید هوا خراب 
اس��ت و بهتر است بازگردیم اما متأسفانه خلبان 
ب��ه ادامه مس��یر به س��مت 
مقصد اصرار دارد و به دنبال 
آن ارتف��اع هواپیما را کاهش 
داده و پایین تر از حد معمول 
می آید که این اقدام موجب 
برخورد هواپیما با کوه و بروز 
سانحه می ش��ود. وی تصریح کرد: کادر پرواز در 
زم��ان پرواز این هواپیما اطلاع��ات لازم را درباره 
ش��رایط جوی داشته و مکالمات جعبه سیاه این 
موضوع را بخوبی نش��ان می دهد اما متأس��فانه 
خلبان به رغم اصرار کمک خلبان خود به س��مت 

شیراز نرفته و اشتباه می کند.

بهارستاندانشگاه

گ�روه اجتماعی: رئی��س انجمن 
علوم و صنایع غذایی ایران گفت: 
استفاده از شیرهای نجوشیده در تولید پنیر تبریزی 
و بس��تنی های کیلویی و قیفی دستگاهی، ویروس 
تب مالت را به افراد منتقل کرده و منجر به ش��یوع 
بیماری در ش��هرها می شود. محمدحسین عزیزی 
درباره هش��دار نسبت به شیوع تب مالت در کشور 
به میزان گف��ت: مصرف لبنیات س��نتی از جمله 
اصلی ترین عامل انتقال تب مالت است، بر این اساس 
استفاده از شیر های نجوشیده و پنیر های تولید شده 
توسط شیر باز و سنتی، ویروس تب مالت را منتقل 

ک��رده و ف��رد مصرف کننده 
را آلوده به بیم��اری می کند. 
وی افزود: فصل بهار ش��رایط 
ب��رای ش��یوع وی��روس تب 
مال��ت فراهم اس��ت بنابراین 
رعای��ت نکات بهداش��تی در 

این فصل امری ضروری اس��ت. این درحالی است 

که مصرف محص��ولات لبنی 
س��نتی همچون پنیر تبریزی 
و شیرهای کیلویی در شهرها، 
به عاملی برای انتقال بیماری از 
روستاها به شهرها تبدیل شده 
اس��ت. رئیس انجم��ن علوم و 
صنایع غذایی ایران خاطرنشان کرد: نجوشاندن شیر 

محلی و مصرف آن در هر نوع فرآیند غذایی، ویروس 
تب مال��ت را به راحتی منتقل می کند. بنا بر این با 
حرارت دادن شیر در فرآیند تولید ماست، ویروس 
تب مالت از بین رفت��ه و احتمال انتقال بیماری از 
طریق ماست کاهش می یابد. رئیس انجمن علوم و 
صنایع غذایی ایران اذعان داشت: با توجه به افزایش 
شیوع ویروس تب مالت در فصل بهار و هشدار های 
وزارت بهداشت نسبت به افزایش تعداد افراد مبتلا 
به این بیماری، توصیه می ش��ود در شرایط فعلی از 
خوردن شیر، پنیر های باز و تبریزی، بستنی سنتی، 

قیفی دستگاهی و انواع اسکوپ ها خودداری شود.

رئیس انجمن علوم و صنایع غذایی هشدار دادسلامت

احتمال شیوع تب مالت در کلانشهرها

مدیرعام��ل  اجتماع�ی:  گ�روه 
سازمان بیمه سلامت ایران گفت: 
یک میلیون بیمه ش��ده غیرفعال در همپوشانی 
با س��ازمان های بیمه گر تاکنون حذف شده اند. به 
گ��زارش »وطن امروز«، طاهر موهبت��ی در دیدار 
نوروزی با مدیران ارش��د و معاونان این س��ازمان 
با اش��اره به شعار بیمه سلامت با عنوان »سازمان 
الکترونیک« افزود: امس��ال باید این شعار جدی 
گرفته ش��ود چون در صورت محقق نش��دن آن، 
نمی توانیم به اهداف بلندمدت س��ازمان دس��ت 
یابیم. رئیس هیات مدیره س��ازمان بیمه سلامت 

ایران با مروری بر عملکرد س��ازمان بیمه سلامت 
در سال گذش��ته اظهار داشت: در 6 ماه مدیریت 
اخیر گام های بلندی ازجمله همراه کردن مجموعه 
مدیریتی، پرداخت بخ��ش قابل توجهی از بدهی 
س��ازمان، حذف دفترچ��ه در ۱2۰ بیمارس��تان 
دولتی، شروع طرح رفع همپوشانی و ایجاد مرکز 
ملی تحقیقات بیمه سلامت به انجام رسیده است. 

موهبتی حرکت به س��مت س��ازمان الکترونیک، 
مدیریت هزینه ها و ارتقای کیفی وکمی خدمات 
را رویکرد س��ازمان بیمه س��لامت در سال جدید 
دانست و گفت: بررسی همپوشانی هنگام مراجعه 
متقاضیان به مراک��ز درمانی از دیگر فعالیت های 
این سازمان در سال گذشته بوده که موفق عمل 
کرده اس��ت، طوری که با اج��رای این طرح یک 

میلیون بیمه شده غیرفعال که همپوشانی با دیگر 
سازمان ها ی بیمه گر داشتند، حذف شدند.

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت اعلام کردبیمه

حذف بیمه شدگان غیرفعال

کوتاه و گویا

نیمکت

  نجفی: با توجه به بیماری ای که دارم حضورم در شهرداری خیانت است


